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Kommunala rådet för tillgänglighets- och 
äldrefrågor 
Tid  Plats  Plats 
10:00-12:00 Sammanträdesrum Multen  Location   

 
 
 
 
 
 

Övriga 
Suzan Mehanna (utredningssekreterare) 
Patrik Andersson (Praktikant kansliavdelningen) 
Marina Yazdani (Kultur- och fritidschef) §§1-3 
Marielle Fältström (Utvecklingsledare) §5 
 

 

Protokollet innehåller paragraferna §§1-7 
 
Ordförande  
Caroline Elfors (M) 
 
 
Justerare  
Carl Gustaf Lundström 
 
 
Sekreterare  
Suzan Mehanna 

Beslutande ledamöter 
Caroline Elfors (M) (ordförande) 
Joel Olsson (KD) 
Caroline Carlvier (M) 
Annica Zetterholm (C) 
Kristina Andersson-Sigfridsson (M) 
Carl-Gustaf Lundström (SPF 
Fjugestabygden) 
Ulla Kristina Fintling (SPF Fjugestabygden) 
Kristina Ahl (SKPF) 
Gunilla Tollne (Hörselskadades riksförbund) 
Krister Roman (Kvistbro Mullhyttans SPF) 
Elisabet Helsén (Röda Korset) 
Roger Alexandersson (Synskadades 
riksförbund) 
 

Ej tjänstgörande ersättare 
Christina Kareliussen (S) 
Yvonne Hagström (S) 
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Ärendelista 
§1 Val av justerare 
§2 Protokoll från föregående möte 
§3 Besök från kultur- och fritidsavdelningen 
§4 Ordförande informerar 
§5 Omställning till nya socialtjänstlagen 
§6 Information från intresseorganisationerna 
§7 Övrigt 

 

 

  

2 / 9



 
 

Protokoll 2025-02-25    
 

 
  

 

§1 - Val av justerare 

Ärendebeskrivning 
En justerare ska utses att, tillsammans med ordförande, justera mötets protokoll. 

Förslag till beslut 
xx utses att, tillsammans med ordförande, justera mötets protokoll. 

Beslut 
Carl Gustaf Lundström utses att, tillsammans med ordförande, justera mötets protokoll. 
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§2 - Protokoll från föregående möte 

Ärendebeskrivning 
Ordförande går igenom protokollet från rådet den 3 december 2024. 

Förslag till beslut 
Kommunala rådet för tillgänglighet- och äldrefrågor lägger informationen till handlingarna. 

Beslut 
Kommunala rådet för tillgänglighet- och äldrefrågor lägger informationen till handlingarna. 

Beslutsunderlag 
• Protokoll RTÄ 2024-12-03 - (156211) 
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§3 - Besök från kultur- och fritidsavdelningen 

Ärendebeskrivning 
Kultur- och fritidschef Marina Yazdani besöker rådet och berättar om kultur- och fritidsverksamheten 
med inriktning på de lokaler som finns att hyra inom kommunen. 

Protokollsanteckningar 
De lokaler som finns för uthyrning är: 
 - Oxelgårdens samlingssal (Fjugesta) 
 - Träffen (Fjugesta) 
 - Furuhöjden (Mullhyttan) 

Från och med början av 2025 har Träffens uthyrningstider ökat. Det är nu möjligt att hyra lokalen på 
vardagar mellan 07:00-10:30 och 14:00-22:00. Samt helger mellan 08:00-22:00. 

Inspel från rådet 

- Bra om det går att använda porslin vid hyrning av Träffen. Även bra om det går att få tillgång till ett 
köksutrymme som hyresgästen kan disponera.  
- Bra om det går att komma in i hyrd lokal innan bokad tid, även vara kvar i lokalen efter bokad tid 
om det skulle behövas. För de som exempelvis åker färdtjänst kan tiderna för avlämning och 
upphämtning inte alltid anpassas till de tider som lokalen är bokad. 

Förslag till beslut 
Kommunala rådet för tillgänglighet- och äldrefrågor lägger informationen till handlingarna. 

Beslut 
Kommunala rådet för tillgänglighet- och äldrefrågor lägger informationen till handlingarna. 

Ajournering  
Mötet ajourneras: 10:50 
Mötet återupptas: 11:00 
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§4 - Ordförande informerar 

Ärendebeskrivning 
Ordförande Caroline Elfors (M) informerar rådet om pågående händelser inom kommunen. 

Information från ordförande: 

- Kommunfullmäktige antog en detaljplan för idrottshallen i Mullhyttan den 24 februari.  
- Kommunfullmäktige tog även beslut om ny ordförande i socialnämnden - Harriet Östgren (M).  
- Information om att det är möjligt att renovera Linden.  
- Lekebergs kommunfastigheter (LeKo) och Lekebergs bostäder (LeBo) ska se över om Äppelgårdens 
gamla lokaler kan göras om till lägenheter.   
- Det finns en privat aktör som är intresserad av att bygga trygghetsboende i Fjugesta, men ingenting 
är bestämt ännu. 

Förslag till beslut 
Kommunala rådet för tillgänglighet- och äldrefrågor lägger informationen till handlingarna. 

Beslut 
Kommunala rådet för tillgänglighet- och äldrefrågor lägger informationen till handlingarna. 
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§5 - Omställning till nya socialtjänstlagen 

Ärendebeskrivning 
Utvecklingsledare Marielle Fältström besöker rådet för att informera om den nya socialtjänstlagens 
innehåll och omställningen till den. Syftet är även att ha en dialog med rådet kring ämnet. 

I dag har samhället stora utmaningar gällande exempelvis segregation, psykisk ohälsa, våld i nära 
relation, barn som far illa, otrygghet, unga som dras in i gängkriminalitet osv. Den demografiska 
utvecklingen innebär också fler äldre. Sammantaget behöver socialtjänsten därför kunna jobba på 
andra sätt än idag och exempelvis innebär digitaliseringen nya beteenden och möjligheter. En ny lag 
behövs alltså både för att möta utmaningarna och för att ta tillvara på nya möjligheter. Vi behöver 
tillsammans arbeta för att förebygga problem innan de växt sig för stora. 

Protokollsanteckningar 
Rådet upplever att det är svårt att få till sig information kring ämnet och skickar med att kommunen 
kan bli bättre det. Det framkommer önskemål om att informationen bör intensifierar så att den når 
fram till de som behöver känna till det. 

Förslag till beslut 
Kommunala rådet för tillgänglighet- och äldrefrågor lägger informationen till handlingarna. 

Beslut 
Kommunala rådet för tillgänglighet- och äldrefrågor lägger informationen till handlingarna. 
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§6 - Information från intresseorganisationerna 

Ärendebeskrivning 
Varje organisation får chansen att berätta om sig själva och hur läget ser ut för organisationens 
verksamhet. 

Hörselskadades riksförbund (HRF) 
Förbundet arbetar för en bättre tillgång till audionom. Planen är att få en audionom att komma till 
Fjugesta och träffa flera personer samtidigt.  
 
Synskadades riksförbund (SRF) 
Skickar med att det är viktigt att tänka på tillgängligheten i bygget av den nya sporthallen i 
Mullhyttan. Regionen har gjort en förändring rörande färdtjänsten som drabbade hela Örebro län 
som gör det svårare att få tillgång till färdtjänstbilar. Det har även bidragit till förseningar. Detta 
kommer att lyftas på kommande kundforum. Förbundet har för tillfället även samtal med HRF kring 
hjälpmedelsavgiften. 

Röda Korset 
Har flera verksamheter i gång inom kommunen i vanlig ordning. Kupan ska få nymålade fönster. 

SPF Fjugestabygden 
Önskar tydligare information om förändringen kring beställning av mat i hemtjänstens app för att 
beställa mat. Vid beställning av mat önskas även att det skickas med grönsaker. Föreningen önskar 
en mer organiserad samverkan mellan boendena, hemtjänsten och organisationerna. De vill skapa en 
bättre dialog med de som är ansvariga för planeringen för boendena. Önskar att kommunen ska 
arrangera en studiedag där organisationerna får information från flera funktioner inom kommunen 
på samma gång. De som önskas närvara på studiedagen är personer i kommunen som kan svara på 
frågor om hemtjänst, boenden, kultur, livskvalitetsfrågor och matfrågor. Även förtroendevalda från 
berörda områden och samtliga förvaltningschefer. 

Mullhyttans SPF 
Har årsmöte den 27 februari och ett färdigt program för hela våren. De ska åka på utflykt till 
limstensgruvorna i juni. Vill poängtera att kommunikationen med vaktmästeriet på Lekebergs 
bostäder (LeBo) inte fungerar. Organisationen har fått information om att det som "sitter fast" 
hanteras av LeBo, och att det som "sitter löst" hanteras av kommunen. 

SKPF pensionärerna 
Organisationen upplever stora problem med regionens färdtjänst som kommer för sent eller inte 
dyker upp alls. 

Förslag till beslut 
Kommunala rådet för tillgänglighet- och äldrefrågor lägger informationen till handlingarna. 

Beslut 
Kommunala rådet för tillgänglighet- och äldrefrågor lägger informationen till handlingarna. 
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§7 - Övrigt 

Ärendebeskrivning 
Under denna punkt har rådet möjlighet att lyfta övriga frågor. 
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